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19 July 2018
2018年7 月19 日

AE1 – AE2
Revised some of the information set out in Relationship between Parties Involved in the Phase.
修訂有參與期數的各方的關係的部分資料。

AH
Updated the Location Plan of the Development.
更新發展項目的所在位置圖。

AI1, AI2 & AI3
Updated the latest Aerial Photographs of the Phase on pages AI1 & AI2 and removed the previous aerial photograph of the Phase on page AI3. 
更新於 AI1 及 AI2 頁的期數的鳥瞰照片，並刪除於 AI3 頁的期數的鳥瞰照片。

AL4, AL6 
Revised some of the information set out in Floor Plans of Residential Properties in the Phase.
修訂期數的住宅物業的樓面平面圖的部分資料。

19 October 2018
2018年10月19日

AH
Updated the Location Plan of the Development.
更新發展項目的所在位置圖。

AI1
Updated the latest Aerial Photograph of the Phase on page AI1.
更新於 AI1 頁的期數的鳥瞰照片。

AJ
Revised some of the information set out in Outline Zoning Plan etc. relating to the Development.
修訂關乎發展項目的分區計劃大綱圖等的部分資料。

AL4, AL6
Revised some of the information set out in Floor Plans of Residential Properties in the Phase.
修訂期數的住宅物業的樓面平面圖的部分資料。

AX1, AX4, AX5, 
AX7, AX9, AX10, 
AX13 – AX26

Revised some of the information set out in Fittings, Finishes and Appliances.
修訂裝置、裝修物料及設備的部分資料。

19 January 2019
2019年1月19日

AH
Updated the Location Plan of the Development.
更新發展項目的所在位置圖。

AJ
Updated the Outline Zoning Plan etc. relating to the Development.
更新關乎發展項目的分區計劃大綱圖等的部分資料。

AK
Updated the Layout Plan of the Development.
更新發展項目的布局圖。

AT1
Updated the Cross-Section Plan of Building in the Phase
更新期數中的建築物的橫截面圖。

AX6
Revised some of the information set out in Fittings, Finishes and Appliances.
修訂裝置、裝修物料及設備的部分資料。
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19 April 2019
2019年4月19日

AD
Updated the Information on Vendor and Others Involved in the Phase.
更新賣方及有參與期數的其他人的資料。

AH
Updated the Location Plan of the Development.
更新發展項目的所在位置圖。

AI1,  AI2
Updated the Aerial Photograph of the Phase on pages AI1 and removed the aerial photograph of the Phase on page AI2.
更新於AI1頁的期數的鳥瞰照片，並刪除於AI2頁的期數的鳥瞰照片。

AJ
Revised some of the information set out in Outline Zoning Plan etc. relating to the Development.
修訂關乎發展項目的分區計劃大綱圖等的部分資料。

19 July 2019
2019年7 月19 日

AH
Updated the Location Plan of the Development.
更新發展項目的所在位置圖。

AX5, AX9, AX10, 
AX13 – AX26

Revised some of the information set out in Fittings, Finishes and Appliances.
修訂裝置、裝修物料及設備的部分資料。
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